

# GFU – Geologisk Fagutvalg

## Styremøte referat | November



---

Møtedato | Klokkeslett 07.11.18 | kl.16:15-18:16 | Møtested Rom 217, Geobygget

Møte innkalt av	Alain-Fabrice N.	Tilstede: Anna Vårheim, Stina Skretting, Ådne Bjerkeli, Alain Fabrice, Marie Solem,
Møtetype	Styremøte	Julie Gresseth, Torjus Haakonsen, Kristoffer
Referent	Maria Uglum	Sundsmoen, Ragnhild Møgedal, Ellen Folgerø, Maria Uglum, Elin Aalstad, Eirik Karlstad og Sofia Fredriksson.

- i) [Godkjenning av innkalling og sakliste](#)  
[Godkjent](#)
- ii) [Godkjenning av referat fra forrige møte](#)  
[Godkjent](#)

### I) VEDTAK

---

Tildelt tid | 1 min | Saklisteemne Vedtak | Presentatør Alle

Valg av dagens ordstyrer: Fabrice, forslag vedtatt.

Valg av fast ordstyrer: Fabrice, forslag vedtatt

Fast ordfører kan delegere ordstyrerpliktene dersom han ikke har mulighet.

### II) ORIENTERING

---

Tildelt tid | 60 min | Saklisteemne Orientering | Presentatør Alle

Orientering fra hvert styremedlem (om man har vært på møte, verv, arbeidsledig, diverse).

Oppdatering på oppgaver & prosjekter:

#### 1) Oppdatering Brazil Norway Project (Sofia / Ellen)

- a. Nytt informasjonsmøte, 27 November. Delvis mange som deltar i promoteringen.
- b. Sikkerhet et viktig tema i Brazil-Norge prosjektet. Dette skal tas videre.

- c. Hele opplegget kan ta inntil 1 år, men man kan velge hvilket opplegg som passer deg best for deg. Flere moduler: Internship, utveksling, språkkurs osv. Særlig lagt opp for hydrologi/hydrogeologi studenter. Passer i henholdsvis for og bachelorstudenter samt nye masterstudenter.

## 2) Oppdatering Orakel (Ellen)

- a. Først og fremst for 1 årsstudenter på Bachelor.
- b. 2 studenter skal holde en hjelpetime i ca. 4 timer. Stillingen er betalt.
- c. Møte med hjelpelærerne som skal hjelpe til: Hva ser vi for oss hva vi skal gjøre? Kræsjkurs? Hva skal fokuseres på: Calc, Geo, matte? **Innspill: Spørre faglærer om materiale og info – pekepinn, få løsninger.**
- d. Vi har fått gamle eksamen og gruppeoppgaver til bruk under disse timene. Best egnet dato for alle, men GFU bestemmer! **Vi må sette en dato tidlig. Gjerne rett før eksamen!**
- e. Brus og snack har vi penger til. **Rom må bookes til Orakeltime!!**
- f. Vi må gå i forelesninger og promotere.

## 3) Oppdatering Klesdagen - Hvordan ligger vi an? (Elin)

- a. Nytt møte? Hengt opp postere angående denne dagen, dette må promottes. Fb får lite tilbakemeldinger. Alle burde sette seg på skal. Hva er interessen? Innleveringsdagen av klær: 19, 20 november. **Vi må Booke rom. Vektene må la døren stå open..**
- b. **Innspill: Hvordan vi booker rom? Bør være tilgjengelig på disken. Den første som lager må lagre en mal på disken.**

## 4) Oppdatering Hoodies - Hvordan ligger vi an? (Julie)

- a. Gensere, prisforslag, Spreadshirt har vist seg som den beste for bestilling av gensere. De er enklest med henhold til plasseringen av logo og pris. Link skal legges ut på FB, her kan du se på mål og finne ut hva du trenger. Alle må gi beskjed til Julie om hvilken størrelse man vil ha. **FB, poll?**
- b. Det blir Grå hoodies med sort logo.

## 5) Oppdatering Verv -

- a. MNSU - **(Anna)**
  - i. Fakultetsmøte: tidligere eksamensoppgaver, årsprøver og lage en bedre oversikt over nettsider, canvas eller vortex? Pushe fakultetet, gamle eksamen burde være tilgjengelig for alle! Må være likt for alle! fase ut Fronter, bare bruke canvas. Timeplanene våre skal synce begge veier, fra vortex til canvas. **Opplever du feil i canvas, må man si ifra med en gang til fakultetet!!**
  - ii. Vil noen sitte i MNSU? Dette er en betalt stilling. Det vil være allmøte 14 november, valg av nye medlemmer. Her er dessverre GEO underrepresentert. Alle kan bli MNSU representant uavhengig om man sitter i GFUstyret eller ikke. Man har møter på tvers av instituttene og fagutvalget til matnat. Ellers er GFU bra representert på tvers av kullene. **BRA!**
  - iii. **Brettspill kveld. Anna sender påminnelse.**
  - iv. Det skal pusses opp i ZEB. I førsteomgang skal gangen og kjøkkenet oppgraderes før nyttår. Ellers må man si ifra om noe på instituttet trenger flere oppgraderinger. Vi har nok av penger: det er mye mangler og vi må klage!
  - v. Oppslagstavler på episenretet skal oppdateres. Email har blitt sendt angående!

- vi. R2 krav problematikken: Det har blitt opprettet en ny årsenhet for informatikk uten R2-kravet. Trenger alle realfag dette kravet? Flere klager da de mener dette ikke er relevant. UiO endring av image, høyner R2 krav for å vise at vi er bedre. Ikke reklamere. Er dette relevant eller ikke? Bra eller dårlig? **Innspill: R2 løftet, matten skal løftes. UiO vil vise seg bedre. kreve opplæring over sommeren? NTNU- og andre tilbyr forkurs som gir deg kvalifikasjon for de fleste fag på skolen.**
  - vii. NYTT: Honorprogrammet! Dette gjelder for Bachelor studenter. 30 studiepoeng extra fordelt på 3 år. Gjelder for matnat og human.
  - viii. Provoserende NTNU plakat ved T-banen på blindern. Dette har blitt tatt opp. Er NTNU bedre til å promotere seg selv? UiO må jobbe med image
- b. LAMU - **Eirik**
- i. Ting kan ikke stå og blokkere døra inn til mastergangen, dette står i brannforskriften. Alle glassdører skal stenges, da dette er branndører.
  - ii. Papirer må sendes inn til LAMU for nå vi valgte ny representant til LAMU; **Referat ligger på Google Disken som alle har tilgang til!**
- c. PUU – **Eirik**
- i. Emnekoder skal bytte navn, alle skal hete GEOXXX. Dette skal implementeres så raskt som mulig. Må også finne en løsning for et passende 5 poengsfag i stedet for litteratur faget?
  - ii. Bachelor geo og geografi og Mat1110 problematikken. Calculus matten har størst frafall, 51%, det skal diskuteres om det er vits og ha dette emnet i bacheloren. Ikke forsvinne fra geofysikk, men ser ikke relevansen i geologi eller geografi.? Hovedpoenget er at man ikke skal fjerne det, men ha mulighet til å velge noe annet. **Innspill: elever sliter mye med matten, spredd mattekursene? Valgfrihet i henhold til sin grad, valg av kurs bør være aktuelt. Flere valgfrie fag?**
  - iii. Studiebarometeret. Hittil har ikke mange svart. Vi kan få penger for om vi får flere til å svare på undersøkelsen. Om vi får mer enn 50% svarprosent får vi 5000 kr. Altfor få har tatt seg bry til å sende inn svarskjema til GFU.
    1. Skal disse pengene overføres til GÆA? Forslag, Vedtatt
- d. Økonomiansvarlig – Marie
- i. GÆA får 30,000 kr i året for det sosiale og til Zeb, Utgifter her får vi alltid innvilget. Alt skal faktureres. Gensere for mer synlighet har vi fått klarsignal, bare å bestille.
  - ii. Om det er noe feil må vi snakke med Ann Kristin Jäger.
  - iii. UiO har avtale med Express mat, ved forhåndsbestilling går alltid derifra, vi må legge ut om vi absolutt ikke vil ha fra dette stedet.
  - iv. Utlegg på kaffe, bestikk osv., til Zeb kan fås refundert. Sender vi en mail til Ann Kristin vil hun fikse dette. Et refusjonsskjema om vi legger ut selv. Dette ligger på disken. Husk å ta vare på kvitteringen.
  - v. Kontorsjef: Anne Katrine Moland, ville få fram at de fokuserer mye på oss. Pc skjermer har blitt innkjøpt til alle som har lesesalsplasser. Ca 40 stk skjermer + kabler. I tillegg er det snakk om ny Micro+ oppvaskmaskin på Zeb.
  - vi. Kaffe- og kakeeventene skal vi også kunne få penger til. De støtter at vi ønsker å synliggjøre instituttet. Fremgangsmåte: Gå til innkjøp av en stor mengde å trakte selv, eller spørre Ann Kristin om å få ferdig traktet kaffe.
  - vii. Ny geokjeller, høyt prioritert for det sosiale. Problemet, er at de har et rom i tankene men de må få klarering av eiendomsavdelingen. Vi må finne noe permanent. Derfor kan det ta litt tid med ferdigstilling av geokjelleren, men

skal ommøblerer midlertidig. Thor Thorsen jobber med dette. Om noen ønsker og hjelpe til med rydding, kan man få betalt for dette.

- e. Webansvarlig – **Fabrice**
  - i. Ønsker å Innføre planlagte poster. Legge inn poster tidligere som vil bli postet noen dager senere på FB. GEO-onsdag postes hver uke. Lage opp flere av gangen slik at de ligger klare til å postes.
  - ii. På hjemmesiden på UiO og på vår FB side, må vi Synliggjøre GFU på en bedre måte.
  - iii. Oppdatere websiden på UiO: Alle referat skal holdes ajour slik at alle har tilgang på hva som foregår på møtene våre osv. I tillegg oppdatere om hvem som sitter i GFU per dags dato. Link til FB siden på UiO hjemmesiden. **BEGGE MÅ OPPDATERES!**
  
- f. Epistyrete – **Torjus**
  - i. Emailkorrespondanse med Thor Thorsen: Han skal fikse mye rart.
  - ii. jobber med Inngangsdør problemet (åpningstider) og gått igjennom fordeling av skaper på Zeb. Fra neste semester, må alle fortelle hvilket fakultet de kommer fra når det vipptes slik at pengene havner der de skal.
  - iii. Eller ser det generell klaging fra vaskedamer om rot og søppel. Dette er et problem. Papirer mangler, eventuelt skaffe større søppelbøtter? Henge bilder av grupperom på hvordan man rydder??
  - iv. **Innspill: Dele ansvaret for hvem som skal se til at episenteret er ok?? Ordensvakt ordning? Julie**
  - v. Skap-penger skal gå til GÆA. Forslag Vedtatt
  
- g. Instituttstyret (Alle)
  - i. **Elin:** Institutt møte: økonomi, masterlese plasser, møteplasser i korridorer, brannsikkerhet ...?
  - ii. Veldig positiv til fadderuke for master. Enkelte 5 poengs fag er blitt borte, litteratur kurset.
  - iii. Studentsymposium.
  - iv. Utveksling: siste semesteret, kan få problemer med godkjent vitnemål. Utveksling til UNIS, skal kartlegges over juleferien. UNIS regnes ikke som utveksling, i henhold til lånekassestøtte. Det er dyrt å bo på Svalbard. Mange søker Erasmus støtte i tillegg, stor økonomisk belastning. Det gjøres om på UNIS, noen kurs kjøres annethvert år, ta forbehold om at de kan endre på datoer.
  - v. Sensorveiledning er blir klarert i enkelte fag for å minske klageretten.. Emneansvarlig er ansvarlig for dette. Vi må være klar over hva som forventes av karaktersetting. Gjelder alle fag, og alle grader. Lærere må også jobbe med å skrive bedre eksamener, og gi bedre tilbakemeldinger gjennom semesteret. Dette er opp til Instituttets lærere.
  - vi. **Elin og Eirik:** Matias og Karianne bio ceed??- revolusjonere GEO utdanningen. Workshops, orakeltime m.m.
  - vii. **Marie: Det** skal begynne å fremgå en ekstern person fra næringslivet på møtene. Valg av denne personen skal være forskerbasert. 10 millioner kroner eksisterer til forsker grant. Forholdsvi innen hydrologi.

## 6) Graduation master and bachelor – **Marie**

- a. Instituttet støtter Graduation for master og har tatt dette ut av våre hender. De er nå ansvarlige og er villige til å planlegge. Vi skal også få mer enn en kopp som gave. Dette vil bli er formell seremoni hvor man skal kunne invitere familie og venner.

### **Diverse:**

**Julie:** Bra presentasjon på Lundin, veldig fornøyd med gjennomføring og oppmøte. Ca 40 stk, både fra bachelor og master møtte opp. Julie kan gjerne arrangere på nytt. God respons, bra event. Dette er det ingen som har ansvaret for lenger på instituttet, men foreslår at GFU tar på seg dette ansvaret. I løpet av våren bør vi få presentasjoner fra flere innen næringslivet.

**Marie/anna:** Noen må sitte i tilsetnings Utvalget. Dette styret diskuterer nyansettelser osv. Det blir innkalling til møte, bare når de trenger det.

Marie ønsker å være med i styret: Forslag, vedtatt. Elin vil være vara. Forslag, Vedtatt.

**Marie:** GFU rommet: Vi må gjøre Ann Kristin klar over at vi har et kontor ved siden av kjøkkenet på Zeb. **Webansvarlig tar seg av dette: Fabrice.**

**Anna:** Kjøleskap på egne lesesalsrom. Noen kjøleskap trenger utskiftning. Skal ta det opp med Ann Katrine Moland. Skal vi søke penger om dette eller vil det kanskje jeopardize hele opplegget?

**Fabrice.** Vi må bli flinkere til å rekke opp hånda.! Dette må innføres, ordstyrer velger den som prater. Skal vi Innføre tegn for hva som kommenteres på? F.eks. en finger for et nytt innlegg og to fingre for kommentar til siste innlegg. Ordstyrer må jobbe mer aktivt med dette!!!

### **Opp for diskusjon:**

Vi ønsker statistikk fra Tekna, på opptaket til graduate program i bedrifter i Norge. Hvor tar arbeidslivet gradsstudenter fra? Foretrekker de utenlandsstudenter eller andre universiteter fremfor UiO? Noen sliter med å få jobb, og man har fått et inntrykket av at arbeidslivet velger andre enn norske studenter. Equinor, Hydro, aker bp, store aktører osv. er dette en realitet?

**Anna, vil du ta deg av dette siden du jobber tett med Matnat?**

- Vi ønsker Statistikk på hvordan UIO ligger ann i forhold til andre masterstudenter ved andre universiteter. NTNU får alt? Ansettelse, hvem blir ansatt?
- Tekna hadde en avtale med UiO om kræsjkurs, denne avtalen er sakt opp og de vil ikke holde kræsjkurs allikevel. UiO har mistet kontakten med Tekna da det har oppstått en intern konflikt.

Møtekritikk, opplevelse? Ris og ros på møtene. Tanker over møte. Alle må skrive ned tanker om møte, slik at dette diskuteres ved neste møte. Dokumenter det på møteinnkallselsen. Fabrice sender info på fb.

### **Møte hevet.**